
Styrelsens framställan om Vägfogde Rvf 

 

Den av Resarö vägförening (Rvf) anlitade vägfogden har under 2024 meddelat att han inte 

längre kommer att fortsätta i sin roll. Vägfogden jobbade fram till 2025-01-31.  

Styrelsen i Rvf har då haft flera möten för att diskutera hur vi ska gå vidare. Under dessa 

möten så framkom det två huvudsakliga alternativ eller vägval om man så vill.  

 Rekrytera en ny vägfogde 

 Låta styrelsen ta över det ansvar och arbetsuppgifter som vägfogden har haft 

En enig styrelse fattade under hösten beslutet att vi ska gå vidare med alternativet att 

styrelsen ska ta över och axla det ansvar som vägfogden tidigare har haft. Ett av de 

viktigaste skälen till att styrelsen valde detta alternativ är att vägfogden i många fall endast är 

en ingång för frågor som ändå landar hos styrelsen för beslut. Även behovet av att ha en 

styrelse som är så djupt kunnig som möjligt i alla frågor som berör vägföreningen bedömdes 

som viktigt.  

Det planerade arbetssättet är att styrelsen kommer att dela upp ansvaret mellan 

medlemmarna i styrelsen och i nuläget jobbar styrelsen i par och ansvarar en månad i taget 

för att hantera löpande frågor. Styrelsen ser ett värde i att vara nära de vardagliga frågorna 

likväl som de mer strategiska frågorna, exempelvis upphandling av leverantörer och 

underhållsplaner.  

Detta innebär också att den kostnad vi haft för vägfogden (240 tkr per år) framåt kommer att:  

 Fördelas till styrelsen för det extra arbete man tar på sig 

 Ge möjlighet för styrelsen att ta in konsulter för att utföra fördjupat arbete, t.ex. 

underhållsplan eller leverantörsupphandling. 

Styrelsen kommer löpande att utvärdera arbetssätt och metodik för att så effektivt som 

möjligt bedriva det löpande såväl som det långsiktiga arbetet inom Rvf.       


